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Verslag van het Sprekersplein woensdag 4 februari 2015 
 
Aanwezig leden van alle fracties van de raad 
 
Namens griffie Yvon van geel 
 
Namens college vertegenwoordigers van het College 
 
Ambtelijke bijstand 2 personen 
 
Publieke tribune 60 personen 
 
Tijdstip Sprekersplein 19.05 uur – 20.10 uur 
  
 
Plaats Raadszaal, Stadhuis Venlo 

 
http://venlo.notubiz.nl/vergadering/164173/Beeldvormende+Raad+04-02-2015 
 
 
1. Opening en mededelingen 
 
De voorzitter, Alexander Vervoort opent het Sprekersplein en heet iedereen van harte 
welkom. 
Hij deelt mede, dat er volgens de spelregels van het Sprekersplein voor de inspreker 
5 minuten beschikbaar is waarna het mogelijk is voor de leden van de raad om 
vragen te stellen aan de inspreker. 
 
2. Inspreker 
 
Mevr. Mulders, 
Inwoner Venlo-Oost 
mudie3605@hetnet.nl; 

 
NERSTRAAT 2 - 5913 VE VENLO 077-3541690 INFO@MAKELAARWOLTERS.NL 
Spreker Onderwerp  

 
Dhr. Frank Poels Onderwerp; Detailhandelsnota Venlo 2015 – 2025 

(RV 2015-1) 
 
Boodschap: wil de raad haar visie geven op het concept 
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Detailhandelsnota. 

 
3. Eerste reactie fracties 
NB: Korte toelichting op hoofdlijnen van reactie/standpunt fracties 
 
Fractie 
 

Reactie 

CDA Dhr. M. Camp, voor alle duidelijkheid. 
U richt zich dus tegen de huidige overlast en 
niet tegen het feit dat de supermarkt er ligt? 
 
Mevr. Mulders, de veiligheid ter plaatse komt 
ernstig in het geding wanneer de 
vloeroppervlakte van de Lidl wordt vergroot 
en er een verdubbeling van aanvoer zal 
plaatsvinden op wegen die hier niet geschikt 
voor zijn. 

PvdA Dhr. E. Boom, stel de supermarkt kan enkel 
blijven als men kan uitbreiden. Gaat u dan 
wel akkoord? 
 
Mevr. Mulders, er is geen behoefte aan 
uitbreiding met Non-food. We vragen de 
wethouder zich te houden aan de afspraken 
welke gemaakt zijn bij de vestiging van de 
Lidl “Op de Berg”. Het woongenot mag onder 
geen beding in het gedrang komen in de 
toekomst. 

 
 
4. Afspraken 
 
NB: het sprekersplein wordt altijd afgesloten met een conclusie hoe de aanwezige 
fractieleden met de inspreekbijdrage zullen omgaan. Daarbij zijn drie mogelijkheden: 
1. Bespreken in de fractie als het gaat over een onderwerp dat niet op de agenda staat of 
2. betrekken bij de woordvoering als het onderwerp wel op de agenda staat of 
3. voor kennisgeving aannemen. 
 
 
Onderwerp staat de maand op de agenda bevindingen worden meegenomen door de 
raad. 
 
Fractie Afspraken 
VVD 2 
CDA 2 
PVDA 2 
GroenLinks 2 
VenLokaal 2 
Lokale Democraten 2 
D66 2 
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SP 2 
Bijdrage Sprekersplein 4 februari 2015 
 
 
Samenvatting van de presentatie tijdens de Beeldvormende Raadsbijeenkomst inzake 

detailhandelsnota  op woensdag 4 februari 2014 door Silvia Mulders, meer specifiek het deel 

betreffende Venlo-Oost Op de Berg, ook bekend als De Strip, de vestiging van de Lidl. 

 

Hoe was het? 

Na vertrek van de toenmalige Basismarkt vonden de buurtbewoners het jammer dat er geen 

buurtwinkel meer was in Venlo-Oost Op de Berg. Het doel van een buurtwinkel Op de Berg is: 

voorzien in de dagelijkse behoefte van boodschappen maar ook, misschien wel belangrijker, een 

ontmoetingspunt voor oudere bewoners Op de Berg.  

 

Hoe is het sindsdien gegaan? 

De afgelopen jaren hebben omwonenden moeten constateren: veel méér overlast dan de 

Basismarkt, méérdere vrachtwagens per dag, een versmarkt, veel  straatvervuiling en regelmatig 

opslag op straat! Er doen zich dagelijks bijna Haaksbergse situaties voor met name als de kinderen 

naar school of naar huis gaan, levensgevaarlijk.  

 

Overige ontwikkelingen op de Strip 

Er zijn voor Venlo-Oost sinds 2007 plannen voor een te bouwen MFA (school, gymzaal en Huis van de 

Wijk). Het huidige huis van de wijk verkeert in een erbarmelijke staat.  

Sinds de oorsprong van de planontwikkeling is er in de buurt nagenoeg niets veranderd wat een 

wijziging in grootte van de supermarkt zou kunnen rechtvaardigen.  

 

Hoe nu verder? 

Inmiddels ligt voor u de detailhandelsnota.  

Uit de nota kunnen we opmaken dat de thans gevestigde Lidl gelabeld wordt als een Buurtsteunpunt 

voor het primaire levensonderhoud in een omgeving met een matig perspectief. Er is daarom een 

beperkte ruimte voor duurzame instandhouding.  

Helaas is het daarna opgevoerde uitgangspunt, nl. 1000 m2 WVO iets anders dan duurzame 

instandhouding. Immers, het betreft een uitbreiding van bijna 100%, een verdubbeling dus, zonder 

enige voorbehouden.  

 

Eindconclusie 

Handhaving van de grootte van de huidige supermarkt uitstekend. Het komt de leefbaarheid van de 

buurt ten goede en geeft invulling aan de gewenste functie nl. buurtsuper.  Een uitbreiding betekent 

echter onherroepelijk meer overlast voor omwonenden door de gewijzigde functie van buurtwinkel 

naar wijk overschrijdende super. We spreken dan van verkeersoverlast, geluidsoverlast, vervuiling en 

aanzuigende werking op groepen ongewenste personen. 

 

Verzoek 

Het kan en mag niet gebeuren dat het commerciële belang van een niet wijk gebonden bedrijf 

prevaleert boven het leefbaarheidsbelang van direct omwonenden en bewoners van Venlo-Oost Op 

de Berg. 

 

Mijn verzoek aan u luidt dan ook als volgt: 

Stel de detailhandelsnota met betrekking tot de Lidl Op de Berg ongewijzigd vast. Daarmee laat u 

het voorstel van de agenda van vandaag , zoals beschreven op pagina 4, weer  vervallen. 

U komt daarmee tevens uw oorspronkelijke belofte na, nl. Lidl komt niet in aanmerking voor 

uitbreiding! 


